
P/D:9/11/9/2023 

Zápis č. 9 

z jednání OV Nevšová dne 11. 9. 2023 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 18:00 – 20:30 

Počet přítomných: 7 

Omluvení členové: 2 ???? 

Neomluvené členové: - 

Další zúčastnění jednání OV:  

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatel: Naďa Zemánková 

 

Schválený program jednání: 

• Kontrola úkolů z předcházejícího zasedán OV 

• Projekty a odkup pozemků 

• Požadavky na Město Slavičín 

• Diskuze a závěr 

 

1. Kontrola úkolů a jejich řešení  

 

a) – doplnit termín plnění a případné sankce 

b) Stále parkující neoznačené vozidlo na obecním pozemku 

c) Neřešená oprava obecního rozhlasu 

d) Neřešený problém s nalomeným sloupem na Loscích – CETIN 

e) Neřešený požadavek na revizi veřejného osvětlení – vyřešit pasportizaci osvětlení 

f) Neřešený požadavek na vyčištění koryta Nevšůvky – zadat novu do požadavků 

g) Termín nové digitalizace pozemků v obci – již probíhá 

h) Oprava betonové obruby u MŠ – oprava řešena s p. Janštou  

pan Janšta musí předložit položkový rozpočet. 

 

 

2. Projekty  

a) Průběh prací na akci Suchá nádrž a cesta C10  - informace Ing. Pavla Hrbáčka 

b) Rybník v místě bývalé vodní nádrže na Pasekách – schůzka s Ing. Psotovou a Ing. 

Halaštou 

c) Územní studie v lokalitě Půllání – jednání u starosty a schůzka s vlastníky pozemků 

svolána na 22.9.2023  KD 

d) Výměna trafostanice a nová kabeláž směrem k pasekům – bude probíhat na jaře, je 

nutné odstranit drobné nedostatky v projektu 

e) Projektové práce na cestě přes tzv.Rybník – přijede zaměřit geodet ing.Svoboda  

f) Rekonstrukce KD – projekt na půdní vestavbu se řeší 



g) Rekonstrukce cesty Čtvrtě – probíhá zpracování projektu - ing.Šico 

h) Oprava zvonice – žádáme město o podporu při řešení rekonstrukce památky 

i) Informace statika k opravě opěrné zdi u autoservisu – připravuje se statický posudek 

 

3. Pozemky 

a) Odkoupení uličky mezi pozemky - – čekáme na digitalizaci 

obce 

b) Odkoupení – bude řešeno na OV 2.10 

c) Školní zahrada – průzkum veřejného mínění – vytvořit anketu 

d) Likvidace suti za humnem   dům č.4 bude řešena ve spolupráci 

s  

 

4.  Kultura a sport – zajištění a organizace: 

a)  Program na akci Vánoční strom 

b)  Beseda s důchodci 28.9. 

 

5. Různé 

a) Doplnění učebnicových pásem u altánu MŠ - splněno 

b) Oprava poškozené kanalizačních vpusti - opraveno  

c) Malování DS - splněno 

d) Směrový sloupek – p. A.Fojtík – bude realizováno během zimy 

e) Umístění nové pumpy na studnu za č.p.100 – na jaře 2024 

f) Pozvánka na zasedání RMS do Nevšové – RMS zatím nereaguje na pozvání 

g) Nové odpadkové koše v obci – p. Z.Medvědová,vybrán typ košů 

h) Požadavek na zřízení klimatizace v sále KD – jaro 2024 

i) Pokácení topolu u hřistě TJ a prořez stromového porostu u oplocení areálu TJ, 

zadán požadavek na útvar majetku města  

j) Požadavek SDH na finanční příspěvek na novou soutěžní stříkačku,dle stavu 

rozpočtu obce 

k) Poškozené kryty stromků u nové výsadby – st.cesta a směrem k Luhačovicím 

zasláno na SMS 

l) Vyřešení plateb a převodu www stránek na obec jako správce nutná změna 

„distributor“ 

m) Ve středu odpoledne bude v obci prováděna deratizace 

. 

6. Osadní výbor žádá město Slavičín :  

 

a) Odbor majetku : 

- Dopis  s termínem a případnými sankcemi 

- Požadavek na vyčištění koryta Nevšůvky  

- Oprava a seřízení měřiče rychlosti na začátku obce 

 

 

 

 

 



b) Odbor investic 

- Dořešit opravu obecního rozhlasu 

- Žádost na CETIN o zrušení nalomeného dřevěného sloupu 

/ již požadováno v zápisu OV č.7/ bezpečnost občanů 

- Požadavek na zaslání pasportu VO v obci a revizi VO v obci 

- DOKONČENÍ INSTALACE BEZPEČNOSTNÍHO PRVKU 

NAD PROLÉZAČKOU V ZAHRADĚ MŠ 

 

c) Odbor právní   

- Žádáme o opětovné řešení parkujícího vozidla bez SPZ v obci 

/ již jednou požadováno/ 

Na parkující vozidlo si stěžují občané a v blížící se zimě bude  

v této části obce limitovat zimní údržbu.  

Žádáme o odtažení vozidla a následné řešení s majitelem. 

Dle mínění OV nebude s majitelem dohoda o smírném řešení možná. 

  

 

 

 

 

 

Termín další řádné schůze OV je stanoven na 2. října 2023 v 18:00. 

 

 

 

                                                                                               Bronislav Münster 

                                                                                                předseda OV 

Zapsala: Naďa Zemánková 


